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Izdanje za novembar  2013.godine 

 

Formiran Centar javne bezbjednosti 

 

Ministar unutrašnjih poslova RS Radislav 

Joviĉiĉ ozvaniĉio je poĉetak rada Centra 

Javne bezbjednosti u Prijedoru koji je 

formiran na osnovu nove sistematizacije i 

organizacije poslova unutar MUP-a  RS. 

On je potvrdio i da je formirano novo 

rukovodstvo CJB Prijedor na ĉelu sa 

naĉelnikom Vojislavom Pelkićem. 

 

 
 

„ Sa formiranjem ovog centra mi samo 

ojaĉavamo ovo podruĉje u bezbjednosnom 

smislu“ kazao je Joviĉić.On je dodao da će 

Centar pokrivati podruĉje do Omarske , a 

sa druge strane podruĉja Novog Grada, 

Kozarske Dubice , Krupe na Uni, Oštre 

Luke  i Kostajnice. 

„ To je podruĉje koje se u velikoj mjeri 

naslanja na granicu sa EU, odnosno 

Hrvatskom i mi oĉekujemo da će biti 

uspostavljena dobra saradnja , prije svega 

sa lokalnim zajednicama, sa graniĉnom 

policijom kako bi se u narednom periodu 

posvetila pažnja borbi protiv 

organizovanog kriminala i prekograniĉnog 

kriminaliteta“ kazao je Joviĉić. 

Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić je 

istakao da je izuzetno zadovoljan  

formiranjem ovog centra ĉime je ostvaren 

jedan projektni cilj ove lokalne vlasti. 

 „Koristim ovu priliku da zahvalim 

ministru i njegovim saradnicima, naĉelniku 

CJB Banja Luka na  punom razumijevanju 

za našu inicijativu, takoĊe zahvaljujem i 

predsjedniku RS  i Vlade jer su podržali 

našu orijentaciju jer smo imali dovoljno 

argumenata da zaista realizujemo ovu 

današnju ideju da se ovdje formira centar“ 

, kazao je Pavić. 

 

 
 

On je dodao da smatra da će se  

formiranjem centra ovih šest opština 

prijedorske regije  zbližiti , ujediniti i  da 

će još više jaĉati bezbjednost ljudi i 

imovine i ljudskih prava na ovom prostoru.  

„Grad Prijedor je  otvoren za saradnju,  želi 

da saraĊuje  i da pruži pomoć, ali isto tako 

želi da se pomogne i nama u realizaciji 

onih nadlenožnosti  naših koje mi imamo u 

ovom sektoru bezbjednosti i ljudskih 

prava. Zaista sam danas izuzetno 

zadovoljan i oĉekujem da će ovo biti 

poĉetak stvaranja jedne ekonomske regije 

ovih šest opština gdje će stanovnici 

zbliženi više se zapošljavati i koji će 

realizovati svoju viziju o razvoju i 

zajedniĉki ćemo lakše prihvatiti 

kriterijume EU“ kazao je Pavić. 

Naĉelnik CJB Prijedor Vojislav Pelkić koji 

je bio i naĉelnik stanice javne bezbjednosti 

nakon što je ovoj lokalnoj zajednici ukinut  

CJB u jesen 2001 godine je istakao da će 

Centar unaprijediti stanje bezbjednosti i 

doprinijeti stvaranje povoljnog  

bezbjednosnog ambijenta. 

On je potvrdio da će CJB Prijedor imati 

oko 630 zaposlenih rasporeĊenih i osam 
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policijskih stanica , stanicama saobraćajne 

policije i jedinice za podršku te prateće 

službe. 

 

Dogovor oko sanacije zgrade pozorišta 

 

Ministar prosvjete i kulture  RS Goran 

Mutabdžija potvrdio je u Prijedoru da će 

ovo ministarstvo ući zajedno sa gradom 

Prijedorom u  projekat dogradnje  

potkrovlja odnosno nadziĊivanje 

postojećeg objekta i izgradnju novog  

krova zgrade Pozorišta Prijedor u narednoj 

godini  i za te namjene će Vlada RS  

izdvojiti 200 000 KM, dok će  grad 

Prijedor investirati  oko 300 000 KM. 

„Smatram da je ovo jedan dobar pristup u 

kojem  zajedno lokalna zajednica i vlada 

rješavaju krupna infrastrukturna pitanja“ 

rekao je Mutabdžija. 

On je dodao da je ministarstvo uspjelo 

obezbijediti sredstva za sufinansiranje 

projekta „ Književni susreti na Kozari“ kao 

i proširenje postojeće sistematizacije u 

matiĉnoj biblioteci „ Ćirilo i Metodije „ u 

Prijedoru. 

 

 
 

„Ono što ostaje neriješeno je pitanje 

grijanja dvije osnovne škole u Prijedoru i 

mi smo svjesni da su u pitanju stari kotlovi 

te ćemo ovo pitanje rješavati koliko sutra 

na sjednici Vlade i nadam se da ćemo i to 

pitanje uspješno završiti tokom naredne 

sedmice“ rekao je Mutabdžija. 

On je dodao da će o svim ostalim 

pitanjima, kojih ima mnogo, razgovori sa 

gradskom administracijom Prijedora biti 

nastavljeni u kontinuitetu i da će naredni 

sastanak biti fokurisan na pitanje 

Rudarsko-geološkog fakulteta u Prijedoru. 

„Time smo dio obaveza koje smo preuzeli 

na našem ranijem sastanku  uspjeli  

djelimiĉno da riješimo, a o ostalim 

pitanjima slijede kontinuirani razgovori „ 

kazao je Mutabdžija. 

Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić je 

istakao da je zadovoljan ispunjenim 

obećanjem datom prije nešto više od 

mjesec dana da će se o ovim aktuelnim 

pitanjima voditi dalji razgovori.  

„Ministar je tu i smatram ovo danas jednim 

poĉetnim, važnim i dobrim korakom jer se 

pojedine stvari polako poĉinju rješavati i 

nadam se da će svaki slijedeći naš sastanak 

i dogovor rezultirati neĉim što je za 

obrazovanje, prosvjetu i naš grad izuzetno 

korisno, a time i za Republiku i šire“ kazao 

je Pavić. 

 

12.11.Nastavak saradnje sa ambasadom 

Austrije 

 

Ambasador Austrije u BiH Martin Pamer 

izjavio je u Prijedoru nakon susreta sa 

gradonaĉelnikom Markom Pavićem da je 

Prijedor multietniĉki grad koji ima veliku 

budućnost. 

„Budući da gradonaĉelnik znaĉajnu  pažnju 

posvećuje meĊunarodnoj saradnji 

razgovarali smo  da u bliskoj budućnosti 

naĊemo jedan austrijski grad koji bi postao 

partner Prijedora  i da ćemo se truditi da 

izgradimo  bliske odnose izmeĊu ovog 

grada i austrijske ambasade u BiH“ rekao 

je Pamer novinarima nakon prijema u 

gradskoj upravi. 
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Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić je 

nakon razgovora sa novim ambasadorom 

Austrije istakao da je ovo bila prilika da  se 

Prijedor predstavi kao grad koji ima viziju 

i koji zna šta radi danas  i šta hoće sutra. 

„  Drago  nam je što je novi ambasador 

Austrije u BiH u upoznavanju ljudi i 

gradova u BiH izabrao meĊu prvim 

gradovima upravo  Prijedor, a naš prvi 

razgovor smo iskoristili da predstavimo 

ĉime se naš grad bavi i kakva je situacija i 

u politiĉkom, ekonomskom i svakom 

drugom pogledu „ rekao je Pavić. 

On je dodao da su ambasadora posebno 

interesovala pitanja proizvodnje, privrede , 

poljoprivrede i ekonomije  te saradnja sa 

austrijskim firmama, kao i Nacionalni park  

Kozara. 

„Dogovorili smo  da trgovaĉki odjel 

ambasade upoznamo sa onim kakvi su naši 

planovi te da  bi željeli  da ambasador 

preporuĉi Prijedor kao povoljnu destinaciju 

i za turizam i za investicije“ kazao je 

Pavić. 

 

26.11. Čvršća saradnja Prijedora i 

Bihaća 

 

Privredno-politiĉkih pitanja od znaĉaja za 

saradnju Prijedora i Bihaća  bile su teme 

razgovora ĉelnika ova dva najveća grada u 

ovom dijelu BiH, gradonaĉelnika Prijedora 

Marka Pavića i naĉelnika opštine Bihać 

Emdžada Galijaševića koji su voĊeni u 

Prijedoru.Pavić je  potvrdio da je akcenat 

tokom  ovog susreta bio na uspostavljanju 

ĉvršće saradnje ove dvije lokalne 

zajednice. 

 

 

„ Ova saradnja je znaĉajna, kako  sa 

aspekta razvoja ovih lokalnih zajednica , 

tako i sa aspekta utvrĊivanja zajedniĉkih 

projekata sa kojima bi nastupali prema 

potencijalnim  stranim investitorima“ 

kazao je Pavić. 

Predsjednik opštine Bihać Emdžad 

Galijašević je posebno istakao znaĉaj 

napretka u razvoju Prijedora u proteklih 

devet godina. 

„Novi impuls  dosadašnjoj saradnji nakon 

današnjeg  razgovora znaĉajan je i za naš 

budući razvoj, ali i sa stanovnike Bihaća 

koji su se naselili u Prijedoru, kao i 

Prijedorĉane koji su  se nastanili u Bihaću“ 

istakao je Galijašević. 

On je dodao da se u Prijedoru ima šta 

nauĉiti i od ĉelnih ljudi, ali i od drugih 

subjekata sa kojima je do sada 

uspostavljena saradnja na raznim , posebno 

infrastrukturnim projektima. 

 

UreĎenje pružnog prelaza „trinaesta“ 

 

Generalni direktor "Željeznica Republike 

Srpske" Dragan Savanović potvrdio je da 

bi problem pružnog prelaza "trinaesta" u 

Prijedoru, koji gotovo svake godine odnosi 

ljudske živote, trebalo da bude riješen 

poĉetkom iduće godine. 

 "Oko  600.000 KM obezbijediće 

`Željeznice`, a 400.000 KM trebalo bi da 

obezbijede `Putevi Republike Srpske` i 

grad Prijedor. Ĉeška firma `AŽD` donirala 

je opremu koju oĉekujemo da stigne", 

potvrdio  je Savanović. 

 Na prelazu će biti postavljeni automatski 

polubranici koji se nailaskom voza 

spuštaju. 

 

Raspisan konkurs za stipendije 

 

Administrativna služba grada  Prijedora   

objavila je  konkurs za  dodjelu 125  novih 

stipendija koliko će ih iz  gradskog budžeta 

biti dodijeljeno za školsku 2013/14. godinu 

.Naĉelnik Odjeljenja za društvene 

djelatnosti LJiljana Babić je potvrdila  da 

je rijeĉ  o 60  studentskih   i 65 stipendija 
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za uĉenike srednjih škola  , kao i  da će  

konkurs biti otvoren 21 dan. 

„Prošle školske godine dodijelili smo  105  

novih  stipendija ,a ukupno je stipendirano 

270 uĉenika i studenata  za šta je iz 

budžeta grada izdvojeno 282 460 KM “ 

kazala je Babićeva. 

Ona je dodala da će  za dodjelu novih 

stipendija  i nastavak stipendiranja  

studenata i uĉenika koji su ispunili uslove 

za nastavak školovanja projekcijom 

budžeta grada za 2014.godinu stavka za 

stipediranje uĉenika i studenata biti 

planirana na ovogodišnjem nivou od 300 

000 KM.Studentska stipendija iznosi 120, 

a uĉeniĉka 70 KM. 

 

130 godina vatrogastva u Prijedoru 

 

Sveĉanom smotrom pripadnika 

Teritorijalne vatrogasne jedinice , kao i 

ĉlanova dobrovoljnih vatrogasnih društava 

iz grada te Omarske i Kozarca obilježen je 

jubilej  130 godina vatrogastva u ovom 

gradu.Tom prilikom je izvršen  pregled 

vatrogasne opreme koju je ova jedinica 

dobila tokom ove godine , a  ĉija je 

vrijednost oko 400 000 KM. 

Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić je 

ovom prilikom  istakao da su vatrogasci 

dobili kvalitetnu  novu opremu koja će 

služiti i za gašenje požara, ali i preventivno 

djelovati u spreĉavanju izvorišta požara.  

 

 
„Smatram da  smo ove godine zaokružili 

vrlo kvalitetno opremanje, ali i obuku 

vatrogasaca i da se oni sa ovakvom 

opremom mogu suprostaviti svakoj vrsti 

požara koji ugrožavaju ljude i imovinu u 

našem gradu. Nije ni ĉudo što smo željeli 

da ih ovako opremimo jer kad jedna 

organizacija postoji 130 godina , to je znak 

da su opstali i dokazali  da imaju svoje 

mjesto u ovoj lokalnoj zajednici“ rekao je 

Pavić. 

 

 
 

On je dodao i da  će se njegovanje tradicije 

vatrogastva u Prijedoru nastaviti   jer su  

vatrogasci u proteklom vremenu dokazali i 

prilikom gašenja požara, ali  i pomoći pri 

elementarnim nepogodama kao služba koja 

je najbliža graĊanima. 

Starješina Teritorijalne vatrogasne jedinice 

Prijedor Nebojša Miljuš je istakao da je  

povodom ovog   velikog  jubileja 

profesionalnih i dobrovoljnih vatrogasaca 

u Prijedoru  ,  prezentovana nova oprema i 

vozila  koja će im  služiti da što brže i 

efikasnije obavljanje gašenja požara i 

spašavanja ljudi i njihove imovine. 

„Sa ovim opremom  svih 32 pripadnika 

ove jedinice  mogu  odgovoriti na sve 

postavljene zahtjeve“ rekao je Miljuš te 

dodao  da je u postupku nabavke još  jedno 

vozilo za gašenje požara u ruralnim i teško 

pristupaĉnim podruĉjima. 

 

Održane javne rasprave o Nacrtu 

budžeta za 2014.godinu 

 

Nacrt budžeta grada Prijedora za 2014. 

godinu koji se našao na javnoj  raspravi 

31.171.433.KM što je 84,62 odsto nedavno 

usvojenog rebalansa budžeta za tekuću 

godinu koji iznosi 36.835.188 

KM.Naĉelnica Odjeljenja za finansije 

Biljana Malbašić je  istakla da su  veliki 

dio umanjenja sa prihodovne strane  

sredstva koja su bila namijenjena za otkup 

dionica „ Toplane“ u iznosu od dva 

miliona KM, potom sredstva  koncesionih 

naknada preduzeća „ Arcelor Mital“ i 
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pretvaranje poljoprivredog  zemljišta u 

nepoljoprivredne svrhe koje su trebale biti 

uvršteni u ovogodišnji budžet. 

Ona je potvrdila da nikada do sada nisu 

planirali budžet u deficitu, kako to ĉine 

mnoge lokalne zajednice, tako da to nije 

sluĉaj ni sa budžetom za 2014.godinu. 

„ Najviše su uskraćene kapitalne investicije 

što je u ovoj ekonomskoj  situaciji i 

objektivno, a pri tom smo smanjivali 

stavke odreĊenih korisnika do odreĊenog 

nivoa za koji mislimo da neće znaĉajnije 

uticati na njihovo funkcionisanje“ rekla je 

Malbašićeva. 

 

28.11.Usvojen Nacrt budžeta za 

2014.godinu 

 

Odbornici Skupštine grada Prijedora 

usvojili su jednoglasno Nacrt budžeta za 

2014. godinu u iznosu od 31.220.233 KM. 

Naĉelnik Odjeljenja za finansije grada 

Prijedora Biljana Malbašić rekla je da je 

budžet raĊen na bazi realne procjene 

prihoda, dokumenta okvirnog budžeta 

2014-2016, zahtjeva korisnika i izvršenja 

budžeta za deset mjeseci ove godine. 

 "Najviše je baziran na velikom oprezu, jer 

se ni za narednu godinu ne oĉekuju 

pozitivna ekonomska kretanja bez kojih 

nema znatnijeg uticaja na okvire budžeta 

lokalnih zajednica", rekla je Malbašićeva. 

 Ona je navela da budžetski korisnici nisu 

posebno oštećeni i da smanjenja od tri do 

pet odsto ne treba da znaĉe ništa posebno. 

 "Iz iskustva ranijih godina sredstva koja 

su planirana su i sigurna, a to je bolje nego 

planirati na bazi lijepih želja, a onda to ne 

moći realizovati. Zato smo mi godinama 

unazad jedna od veoma rijetkih lokalnih 

zajednica sa stabilnim budžetom, bez 

defcita i, štaviše, sa suficitom", istakla je 

Malbašićeva.  

 Ona je dodala da ne oĉekuje mijenjanje 

budžetskog okvira kada se dokument naĊe 

u formi prijedloga, navodeći da su moguće 

sitne preraspodjele. 

 

26.11. Gradonačelnik na ručku u javnoj 

kuhinji u LJubiji 

 

Gradonaĉelnik Prijedora Marko Pavić  je 

obišao prostorije Dnevnog centra i  javne 

kuhinje u LJubiji  i sam se uvjerio u 

kvalitet obroka koji se od septembra 

mjeseca servira za 22 najugroženija 

stanovnika ove mjesne zajednice. Tom 

prilikom je istakao da je LJubija nekada 

bila jedno od razvijenijih mjesta 

nekadašnje opštine Prijedor dok je u njoj 

radio Rudnik željezne rude „LJubija“. 

„ Prestankom rada ovog nekadašnjeg 

giganta i preseljenjem stanovništva ovdje 

smo dobili jedan izuzetno siromašan sloj 

stanovništva koji je tražio od svih 

subjekata da se naprave sadržaji koji će im  

pomoći u njihovom opstanku“ kazao je 

Pavić. 

 

 
 

On je dodao da je zahvaljujući mjesnoj 

zajednici LJubija, Centru za socijalni rad i 

Agenciji lokalne demokratije , te Domu 

zdravlja kao i gradskoj upravi ostvaren je 

prvi korak. 

„ Otvoren je dnevni centar da bi bio na 

usluzi  najugroženijima u ovom dijelu 

grada i mi ćemo nastojati da proširimo 

kapacitete i do 60 korisnika mada  je nama 

krajnji cilj da se ponovo otvori rudnik , da 

se ljudi zaposle i da žive od svog rada , a 

dok se to ne desi moraćemo na ovaj naĉin 

pomagati našim graĊanima“ kazao je 

Pavić. 

______________________ 
Izdavaĉ: Grad  Prijedor 
 


